
Gislaved Västbo Brukshundklubb

Protokoll styrelsemöte 2023-04-11
Närvarande: Ordförande Solveig Karlsson,Vice ordförande Reine Lidén, Kassör
Karin Lindh ,  Suppleant Jerker Andersson, Sekreterare Carin Grönkvist, 
Ledamot Christina Josefsson, ,  Suppleant Elisabeth Andersson
Anmält förhinder: Ledamot Malin Bennet

§ 15. Mötets öppnande.
Ordförande Solveig Karlsson hälsade alla välkomna.

§ 16. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§ 17. Val av två justeringsmän.
Att justera dagens protokoll valdes Karin Lindh och Jerker Andersson.

§ 18. Föregående protokoll.
Föregående protokoll lästes upp, godkändes, och lades till handlingarna.

§ 19.  Sektorer 

- Tävling
Möte den 13/4 kl.18.00 angående lydnadstävling 20/5. Ronny Sehlin tävlingsledare 
startklass och Charlotte Sköld lydnadsklass 1. Jonny Petersson är domare. Än så 
länge inte många anmälda. Möte  på torsdag den 13/4 för att planera och bygga bana.

Den 15/4 har vi Lkl/Hkl spår tävling . Reine och Jerker märker upp spåren. Totalt 10 
spår, 6 lägre och 4 högre. Priser inköpta. Solveig fixar till lydnadstävlingen.
Vi måste låna in tävlingsledare till vår elitspår tävling den 13/5 . Christina Josefsson 
kollar.

- Utbildning
Kurser. 
Valpkurs med Marianne Ström har startat, 10 deltagare.
Carin, appellkurs, har startat, 3 deltagare.



Solveig, vardagslydnad, startar 14/4, 9 deltagare.
Sofies kurs för daglediga blev inställd p.g.a. för få anmälda.

Träningshelg med Marta Landin är inte klart ännu om det blir av. Inväntar Sofie 
Söderströms rapport.

Angående om vi ska anlita en föreläsare så ska vi kolla upp Sofie S. förslag angående
David Selin. 
Styrelsen har fått uppgifter mejlat till sig. Vi får återkomma i detta ärende.

- Kök
Planering inför tävlingen den 15/4 pågår.

§ 20. Ekonomi
Kassör Karin Lindh redovisade vår ekonomi. 

Ny kopiator är inköpt.

§ 21.  Övriga frågor

Styrelsen har haft en träff den 20/3  med Kommunen: Therése Lakatos och  Albulena 
Mulai samt Angelica Rosén, verksamhetsledare GARK,  angående  den nybyggda 
naturridbanan i skogen vid  ”gamla” appellplanen. Klubben behöver också tillgång 
till mark där uppletade och spår kan provas på under valpkurser, eftersom den mark 
vi använt nu tagits i bruk av GARK.
Klubben vill sätta upp ett staket mot skogen, så inga hundar kan springa efter hästar 
som kommer på ridvägen. 
Klubben kan inte ha två kurser igång samtidigt eftersom man inte kan förvänta sig en 
säker inkallning på kurshundar.
 Varken kommunen eller ridskolan vill hjälpa oss med en del av kostnaden.

Jonny Petersson har kollat upp vad stolpar och fårstängsel skulle kosta och det blir 
ungefär 4400 kr för materialet. Styrelsen beslöt att ge Jonny P. i uppdrag att beställa 
detta.

Städdag på klubben lördag den 10 juni är ändrat till den 11 juni kl. 10.00.
Dagen kommer att ägnas åt att sätta upp staketet på gamla appellplanen.
Efteråt grillar vi hamburgare. Meddelas via anslag, hemsida och Facebook.

Styrelsen har haft möte med en byggfirma som kollat på stugan, då plintarna som den
vilar på har sjunkit. Detta har medfört att det uppstått en stor spricka vid ena 
gavelväggen och att hela stugan är sned. De skulle höra av sig men än har vi inget 
hört. Solveig kontaktar dem igen och återkommer.



Klubben har en del böcker över som är inköpta till kurser, vi rea ut dessa. Beslut att 
sälja dessa för 100 kr/st.

Nästa möte är medlemsmöte 2023-04-27 kl. 18.00

Nästa styrelsemöte 2023-05-16 kl.18.30

Ordförande tackade för visat intresse och avslutar mötet.

Vid protokollet Ordförande

Sekreterare Carin Grönkvist                                  Solveig Karlsson

Justeras                                                                   Justeras

Karin Lindh                                                          Jerker Andersson


